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Paweł Rakowski – ekspert ds. Bliskiego Wschodu mówi, że w
Libanie jest bardzo źle, a ludzie wracają do rolnictwa, żeby
przeżyć.
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